
Protokół Nr 26

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy w dniu 11 grudnia 2017 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się o godz. 12.00

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu:

1. Marek Pasoń - Przewodniczący Komisji

2. Wójcik Grzegorz - Członek Komisji

3. Sobczak Józef - Członek Komisji

4. Łukasiewicz Regina - Członek Komisji

5. Wróbel Hanna - Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: p. Zenon Zadrożny -  Zastępca Wójta Gminy, 
p. Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy, p. Jacek Ruciński -  sołtys wsi Cisie.

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji, który powitał 
zgromadzonych.

Porządek posiedzenia przyjęty przez Komisję przedstawia się następująco:

1. Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy na 2018 r.

Do punktu 1.

Założenia do projektu budżetu zostały omówione przez Panią Skarbnik.

Na rok 2018 planowane są dochody w kwocie 41 175 993,00 zł, wydatki 46 939 722,00 zł, 
deficyt na poziomie 5 763 729.00 zł , przychody budżetu ustala się w wysokości 
8 320 396,00 z ł , rozchody w kwocie 2 556 667,00 zł.

W dalszej kolejności Pan Zenon Zadrożny omówił przedsięwzięcia ujęte w projekcie budżetu 
na 2018 r.

W części należącej do kompetencji Komisji tj.:

- Dział 010 Rolnictwo i Łowiectwo

- Dział 600 Transport i Łączność

- Dział 900 Gospodarka Komunalna i Ochrona Środowiska



- rozdział 90095 pozostała działalność.

Pani Hanna Wróbel nawiązując do przedstawionego projektu budżetu stwierdziła, że nie ma 
w nim żadnej wzmianki na temat planowanych inwestycji dla Karolewa.

Zastępca Wójta wyjaśnił, że planowane jest złożenie wniosku do Funduszu Ochrony Gruntów 
Rolnych w Warszawie o pozyskanie środków na budowę odcinka drogi od drogi powiatowej 
w kierunku Karolewa.

Nawiązując do tej wypowiedzi p. Wróbel stwierdziła, że wyasfaltowana powinna zostać 
droga prowadząca do „"Karolewa II" W tej kwestii Komisja uznała wyjechać w teren, aby 
zapoznać się ze stanem faktycznym dróg.

Następnie Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie, kto jest za przyjęciem 
przedstawionego projektu budżetu.

Komisje Rady 5 głosami pozytywnie opowiedziała się za przyjęciem przedstawionego 
projekt budżetu Gminy na 2018 r.

Przewodniczący Komisji udzielił głosu p. Jackowi Rucińskiemu.

P. Ruciński Jacek sołtys miejscowości Cisie przedstawił swoje zastrzeżenia co do protokołu 
Komisji Gospodarczej z dnia 3 października 2017r. w kwestii dotyczącej budowy chodnika 
w Cisiu.

Wyjaśnień w przedmiotowej sprawie udzielił p. Zenon Zadrożny i p. Marek Pasoń.

Cała wypowiedz p. Jacka Rucińskiego dostępna jest w załączniku do niniejszego protokołu.

O godz. 13:55 członkowie komisji wraz z p. Zenonem Zadróżnym- Zastępca Wójta i p. 
Marcinem Szerszenowiczem - Inspektorem ds. drogownictwa udali się w teren.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Pasoń Marek 
Wójcik Grzegorz 
Łukasiewicz Regina 
Sobczak Józef 
Wróbel Hanna



Załącznik do protokołu Nr 26

P. Ruciński Jacek sołtys miejscowości Cisie podczas zebrania Komisji Gospodarczej 
przedstawił swoje zastrzeżenia co do protokołu Komisji Gospodarczej z dnia 3 października 
2017r. w kwestii dotyczącej budowy chodnika w Cisiu.

Przewodniczący Komisji udzielił głosu P. Jackowi Rucińskiemu, gdyż na komisji może być 
każdy lecz bez prawa głosu.

P. Jacek Ruciński stwierdził iż w protokóle jest zawarta nieprawda która jest udostępniana 
do publicznej wiadomości. Skierował pytanie do całej Komisji w sprawie kosztów budowy 
chodnika w miejscowości Cisie o jaką wycenę Komisja się opierała wyceniając koszt budowy 
chodnika w kwocie 1 000 000, 00 zł.

Przewodniczący wyjaśnił, iż cała procedura przedwsięziecia nie należy do Komisji tylko 
przechodzi przez Wójta i Radę Gminy a członkowie Komisji przedstawiają tylko wniosek.

P. Jacek Ruciński przedstawił swoje stanowisko w formie niżej przedstawionych wyliczeń:

1) orientacyjna cena 291 512 000,00 zł za 345 m, koszt 1 km- 636 000,00 zł, 
do 1 000 000, 00 zł brakuje 364 000, 00 zł;

2) następny kosztorys inwestorski 231 885, 00 zł, koszt 1 km- 672 000,00 zł, 
do 1 000 000, 00 zł brakuje 328 000, OOzł;

3) kwota zabezpieczona w budżecie 270 000, 00 zł, 1 km- 782 600,00 zł, 
do 1 000 000, 00 zł brakuje 217 400, 00 zł.

Dalsza dyskusja dot. wyjaśnień w sprawie odbytych przetargów na to przedwsięziecie.

I przetarg na kwotę 245 779, 00 zł , 712 400, 00 zł = 1 km, do 1 000 000, 00 zł brakuje 
287 600, 00 zł;

II przetarg na kwotę 287 411, 00 zł, 833 000, 00 zł = 1 km, do 1 000 000, 00 zł brakuje 
167 000, 00 zł;

III przetarg na kwotę 295 200, 00 zł, 855 600, 00 zł = lkm, do 1 000 000, 00 zł brakuje 
144 400, 00 zł.

Przewodniczący Komisji wyjaśnił iż za unieważnianie i całą procedurę przetargów 
odpowiedzialny jest Wójt i Komisja Przetargowa a nie Radni tak jak twierdzi 
p. Jacek Ruciński.



Sołtys miejscowości Cisie przedstawił Komisji projekt inwestorski dla zadania budowy 
chodnika w Cisiu. Projekt ten opiewa na budowę chodnika tylko na lewą stronę w długości 
1 km. Dodał iż w protokóle zawarte jest mylne stwierdzenie które informuje, iż budowa 
chodnika kończyłaby się przed pierwszymi zabudowaniami jeśli prawdą jest, iż budowa 
chodnika kończy się za drugim budynkiem po lewej stronie w miejscowości Cisie. Natomiast 
po drugiej stronie tylko 8 zabudowań mieszkalnych.

Przewodniczący odpowiedział iż cała komisja była w terenie i zna cały ten projekt budowy 
inwestorski dokładnie i nie widzi w nim żadnych nieprawidłowości.

Kolejne pytania p. Jacka Rucińskiego dot. zapytania czemu Komisja z powodu wysokich 
kosztów chciała przeprojektować to zadanie i przenieść budowę chodnika na drugą stronę?

P. Marek Pasoń wyjaśnił iż takie było stanowisko Komisji, to Radni decydują Uchwałą czy 
zadanie będzie realizowane czy nie.

P. Skarbnik dodała iż zmian w budżecie dokonuję się tylko i wyłącznie na wniosek Wójta. 
Po to się przenosi przedwsięziecie żeby je zachować.

P. JacekRuciński poprosił także o przedstawienie kompetencji Komisji Gospodarczej.

Przewodniczący poinformował, że jeśli Pan ma jakieś pytania skierowane do Komisji prosi, 
aby przedłożył stosowne pismo.

Na tym dyskusje zakończono.


